
P R O T O K Ó Ł 
 

z IX Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 2 października 2015 r. w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 1015, a zakończono o godz. 1320 . 

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100 % (zgodnie 
z listą obecności). 
 
Radni obecni na sesji: 

1. Dąbrowski Marian 
2. Pawłowska Danuta 
3. Ołdakowski Jan 
4. Jabłoński Ryszard Andrzej  
5. Sosnowska Renata 
6. Czarkowski Sławomir 
7. Wojtkowski Mirosław 
8. Czartoszewski Piotr 
9. Dąbrowska Wiesława 

10. Pabich Marek 
11. Paprocki Piotr 
12. Niemyjski Sławomir 
13. Stypułkowski Henryk 
14. Szymoniak Andrzej 
15. Żebrowska Wioleta 

 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1. Poseł na Sejm RP - Pan Jacek Bogucki 
2. Wicewojewoda - Pan Wiesław Żyliński 
3. Marszałek Województwa Podlaskiego – Jerzy Leszczyński 
4. Starosta Powiatu Wysokomazowieckiego - Pan Bogdan Zieliński 
5. Piszczatowski Zbigniew - Radny Rady Powiatu Wysokomazowieckiego 
6. Pan Karol Tylenda – Kandydat na posła na Sejm RP 
7. Burmistrz Szepietowa - Pan Robert Lucjan Wyszyński 
8. Zastępca Burmistrza - Pan Michał Gąsowski 
9. Skarbnik Gminy - Pani Anna Wiśniewska 
10. Kobieca Drużyna OSP w Szepietowie 

 
oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 
Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Informacja o pracy komisji w okresie między sesjami. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Szepietowo na rok 2015. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szepietowo na lata 2015-2018 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 
lata 2015-2020.  



9. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia nadwyżki środków obrotowych. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

stawek opłaty za zajęcia pasa drogowego drogi gminnej 
11. Podjęcie uchwały w sprawie partycypacji Gminy Szepietowo w kosztach realizacji  w 

roku 2016 inwestycji drogowej jako projektu o nazwie „Bezpieczna Droga do 
MLEKOVITY warunkiem rozwoju społeczno-gospodarczego powiatu 
wysokomazowieckiego – Etap II (odc. drogi Brzóski Stare-Jabłoń Kikolskie o dł. 0,819 
km) 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejsko - 
Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Szepietowie. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniego 
Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Szepietowo w latach 
2013 – 2017. 

14. Informacja Burmistrza o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych złożonych 
przez sekretarza gminy, skarbnika gminy kierowników jednostek organizacyjnych 
gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o dokonanej analizie oświadczeń 
majątkowych złożonych przez radnych 

16. Odpowiedzi na interpelacje. 
17. Wolne wnioski i zapytania. 
18. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 

 
Ad.1.  Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Czarkowski. 
Przewodniczący powitał Posła na Sejm RP - Pana Jacka Boguckiego, Wicewojewodę - Pana 
Wiesława Żyliński, Marszałka Województwa Podlaskiego Pana Jerzego Leszczyńskiego, 
Starostę Powiatu Wysokomazowieckiego Pana Bogdana Zielińskiego, Pana 
Piszczatowskiego Zbigniewa - Radnego Rady Powiatu Wysokomazowieckiego, Pana Karola 
Tylendę - Kandydata na posła na Sejm RP oraz wszystkich obecnych na sesji. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 15 radnych, 
co stanowi quorum, przy którym rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  
 

W szczególny sposób Przewodniczący powitał Komendanta Gminnego Związku OSP 
Pana Stanisława Maruszewskiego z Kobiecą Drużynę Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Szepietowie, która zajęła 1 miejsce w ćwiczeniach bojowych oraz 4 miejsce w generalnej 
klasyfikacji w XIV Krajowych Zawodach Sportowo-Pożarniczych OSP w Polanicy Zdrój. 

Przewodniczący Rady zaproponował aby przed przyjęciem porządku obrad złożyć 
gratulacje i podziękowania Gminnemu Komendantowi Panu Stanisławowi Maruszewskiemu 
za przygotowanie drużyny na tak wysokim poziomie, oraz Kobiecej Drużynie OSP w 
osobach: 

1. Druhnie Monice Zarembie 
2. Druhnie Annie Rzymskiej 
3. Druhnie Ewie Rzymskiej 
4. Druhnie Annie Pietrzak 
5. Druhnie Monice Jabłońskiej 
6. Druhnie Agacie Wardaszko 
7. Druhnie Natalii Markowskiej 
8. Druhnie Paulinie Kołodziejczyk 
9. Druhnie Ewie Juchno 

10. Druhnie Natalii Filistowicz 
  
Podziękowania wręczyli i złożyli gratulacje: 

1. Marszałek Województwa Podlaskiego – Jerzy Leszczyński  
2. Wicewojewoda - Pan Wiesław Żyliński 



3. Burmistrz Szepietowa - Pan Robert Lucjan Wyszyński z Zastępcą Panem Michałem 
Gąsowskim. 

 
Pani Monika Zaremba w imieniu Kobiecej Drużyny OSP złożyła serdeczne 

podziękowania: 
„W imieniu uczestników zawodów sportowo pożarniczych serdecznie dziękuję za tyle 

ciepłych słów skierowanych do nas. Zapewniam, iż jesteśmy dumni z faktu, że mogliśmy 
reprezentować naszą małą ojczyznę. Zawody były ciężkie, lecz lokalny patriotyzm pozwolił 
nam odnieść sukces i jednocześnie promować miasto Szepietowo. Pobicie rekordu Polski 
nie jest sprawą łatwą i prostą, wymaga wieloletniej pracy sztabu ludzi zaangażowanych we 
wspólną sprawę. Włożyliśmy wiele serca, wysiłku i starania w godne reprezentowanie 
województwa podlaskiego. Warto było! Dziś zbieramy pochwały, gratulacje i nawet słowa 
podziwu. Dziękujemy za wszystkie serdeczności. Dziękujemy za prezenty, dziękujemy za 
każdy najdrobniejszy gest uznania. Cieszymy się z sukcesu, lecz uważamy, iż największym 
osiągnięciem jest perfekcyjne przygotowanie do ratowania życia i mienia drugiego człowieka. 

Pragniemy podkreślić, że rekord Polski nie wyczerpuje naszych oczekiwań. Nadal 
będziemy pracować, działać na strażackiej niwie, wykazywać się głębokim zaangażowaniem 
w kolejne zwycięstwa. Marzeniem naszym jest zdobycie tytułu Mistrza Polski. Wytrwale 
będziemy dążyć do zamierzonego celu. Jesteśmy pewni wsparcia władz różnego szczebla. 
Przede wszystkim wierzymy, że za wstawiennictwem wielkich naszego regionu i św. Floriana 
uda się nam zdobyć wymarzone zwycięstwo. Do sprawy podchodzimy z sercem tak, jak 
nauczył nas Kardynał Stefan Wyszyński: „Z drobiazgów życiowych wykonywanych wielkim 
sercem powstaje wielkość człowieka”.     

 

Następnie zabrali głos: 

1) Pan Marszałek Województwa Podlaskiego - Jerzy Leszczyński podziękował za 
zaproszenie na sesję i złożył gratulacje dla Kobiecej Drużynie OSP w Szepietowie. 
Stwierdził, że województwo stara się wspierać jednostkę Ochotniczej Straży Pożarnych i 
nadal będzie to czynić, gdyż jednostka jest bardzo efektywna w działaniu. Złożył serdeczne 
gratulacje Panu Burmistrzowi, Radzie, kadencja nasza zaczęła się razem i współpraca 
między samorządami układa się bardzo dobrze. Chcielibyśmy wspomóc samorządowi i 
przewidziano środki z WFOŚ i GW na zakup kamery termowizyjnej na potrzeby jednostki 
OSP w Szepietowo oraz na urządzenie parku przy ulicy Piwnej w Szepietowie. Problemem 
gminy Szepietowo jest brak terenów inwestycyjnych, ale miejmy nadzieję, że może i to się 
zmieni i uda się stworzyć warunki dla nowo powstających firm. Są możliwości w 
perspektywie wykorzystując potencjał rolniczy, mogłyby powstać firmy na bazie naszych 
warunków do obsługi rolnictwa. Takie możliwości są, ale trzeba też znaleźć tereny 
inwestycyjne i chętnych do zainwestowania. Na ternie gminy istnieje ODR, jest to ważna dla 
Szepietowa instytucja. W planach jest dążenie do otwarcia centrum przetwórstwa rolno-
spożywczego, a ma to służyć rolnikom. Będziemy uruchamiać w ramach PROW nabory na 
drogi, jeszcze nie ma decyzji kiedy, ale myślę, że w tym roku i będzie możliwość 
skorzystania z tego. Dużo środków ma być przeznaczonych na odnawialne źródła energii, w 
tym zakresie i chcielibyśmy aby te pieniądze były na dofinansowanie inwestycji w postaci 
jakichkolwiek źródeł, czy pompy ciepła, czy fotowoltaika, czy wiatraki. To ma trafić do 
mieszkańców wsi, do samorządów, bądź firm, które tutaj funkcjonują i zainwestują, aby 
pieniądze nie poszły do inwestorów z zewnątrz, bo tylko nam zostanie podatek do 
nieruchomości dla samorządu a właściciel będzie gdzieś dalej ... . W związku z suszą, która 
panuje, niestety sytuacja jest bardzo niekorzystna, bo poziom wody się obniża, nie wiemy 
jeszcze jaka będzie zima, czy te straty nie zostaną powiększone. Musimy myśleć o obniżeniu 
na przyszłość niedoboru wody. Przygotowujemy dla województwa program małej retencji, 
taki program właściwie jest, ale jeszcze jest w ministerstwie, dzisiaj jest spotkanie właśnie w 
Ministerstwie Rolnictwa na ten temat i prawdopodobnie trzeba będzie zmieniać niektóre 
programy. Może należy wprowadzić do Programu Obszarów Wiejskich możliwość 
dofinansowania dla malej retencji zbiorników, jakichś małych akwenów wodnych, rowów i itd. 
W programie tym w gestii województwa jest znaleźć środki na tego typu inwestycje, bo 



melioracje spowodowały, że wiosną woda szybko spłynie, a my powinniśmy tą wodę na 
różnych poziomach zatrzymywać. I tutaj duża praca przed nami do wykonania, jest to 
wieloletnia praca, ale trzeba ją kontynuować. Wiele tych zbiorników tego typu zostało 
wykonanych w poprzedniej perspektywie, niejako poprzez Wojewódzki Zarząd Melioracji. 
Natomiast w tej chwili byśmy dalej to kontynuowali, ale potrzebne są na to środki. Dziękuję 
Panu Burmistrzowi, Radzie za współpracę, myślę, że dalej będziemy wspólnie działać, żeby 
jak najlepiej wykorzystać możliwości, które dają środki unijne i przede wszystkim stworzyć 
propozycje konkretne i je przedstawić, a takie warunki są. Myślę, że rozmawiamy w wielu 
kwestiach i jeśli macie jakieś propozycje to zapraszam do Urzędu Marszałkowskiego. 
Dziękuję bardzo i życzę sukcesów samorządowi, Radzie Miejskiej w Szepietowie.”  

2) Pan Poseł na Sejm RP - Jacka Boguckiego „Panie Przewodniczącym, Wysoka Rado, 
Panie Wojewodo, Panie Marszałku, Panie Starosto, Panie były Marszałku - Karolu Tylenda. 
Chciałbym serdecznie pogratulować, zwracam się tu do strażaków na początku mojego 
wystąpienia, a właściwie do druhen i podziękować Drużynie OSP, jest to dla nas wysoki 
zaszczyt, że możemy cieszyć się, że drużyna zajęła tak wysokie miejsce i życzyć dalszych 
sukcesów. Nie wiem, czy jeszcze jednostka może coś więcej osiągnąć, bo jest już i tak na 
wysokim poziomie, bo ta straż zasłynęła nie tylko w województwie, ale i w Polsce, ale znam 
Komendanta, Prezesa to wiem, że ma pomysłów jeszcze mnóstwo i będzie tu jeszcze Panu 
Burmistrzowi i Radzie „dziurę w brzuch wiercił”, aby tą jednostkę jeszcze bardziej rozwijać. 
To jeśli chodzi o osiągnięcia w zawodach, czy reprezentowanie gdzieś teraz, ale w 
codziennym życiu to chodzi oto aby straż w Szepietowie była silna, bo nigdy nie wiadomo, co 
może się zdarzyć i tych zagrożeń jest może nie więcej ilościowo ale coraz szersze spektrum, 
coraz trudniejsze akcje, bo przecież zdarza się, że trzeba jechać do wypadku, gdzie są ofiary 
i po prostu trzeba umieć pomóc. Umieć ratować życie, mienie, a to jest chyba rzecz 
najistotniejsza, jak możemy w niej uczestniczyć i nieść pomoc innym. Dziękuje za to i 
gratuluję. A powracając do tego istotnego tematu, a więc sesji Rady Miejskiej to chciałbym 
serdecznie podziękować za zaproszenie, za umożliwienie wzięcia udziału. Tak właściwie to 
przyjechałem aby się trochę wyspowiadać. Jest koniec kadencji, właściwie to jeszcze mamy 
jedno posiedzenie Sejmu, ale już takie czyszczące, więc niczego już nowego się nie zrobi. 
Nie będę Państwu mówił wszystkiego co tam robiłem, bo sesja by się nie skończyła, więc 
tylko o tych najważniejszych dziedzinach. Ja przez te cztery lata byłem w Komisji Finansów 
Publicznych i Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi, były to takie dwie dziedziny którymi 
zajmowałem się w tej kadencji w różnym stopniu i w różnych miejscach. Może zacznę od 
rolnictwa, albo od finansów, bo samorządy to jednak przede wszystkim finanse. W tej 
dziedzinie wiele dobrego dla samorządów się nie zdarzyło w ostatnim czasie, więcej złego, 
bo zadań przybywa, ale bez pieniędzy. No niestety system finansowania samorządów się nie 
poprawia, a wręcz pogarsza, bo przecież wpływy podatkowe w gminach były niższe. Ja do 
swoich sukcesów dominujących zaliczę, projekt ustawy przewidujący nowelizację ustawy o 
dochodach jednostek samorządu terytorialnego, w PiS nazywany tzw. „Janosikowe” 
Janosikowe to system subwencji, który polega na przekazywaniu przez bogatsze samorządy 
części dochodów na rzecz tych biedniejszych... . No i zrobili ogromną akcję, że jakoby 
Warszawa jest skrzywdzona przez system... . W Polsce obowiązuje niestety od 8 latach, a 
szczególnie w tych ostatnich czterech latach pogłębiło się to, taki pomysł na rozwój kraju, że 
niech się rozwija Warszawa, Poznań, Wrocław, te największe ośrodki, a reszta to co 
zostanie to dla innych, no tak się kraj rozwijać nie może. Ponadto na koniec kadencji udało 
się przyjąć projekt rezolucji dotyczący mleczarstwa i to były wnioski Prawa i  
Sprawiedliwości, tj. trzy wnioski pierwszy to nie pobieranie kar od rolników za przekroczenie 
kwot mlecznych, drugi wniosek to ograniczenie importu mleka do Polski, bo takie do nas 
płynie na zachodnią część Polski mleko z innych krajów i trzeci wniosek dotyczy tego aby 
rząd wynegocjował większe środki na sektor mleczarski... . Gorsze informacje to rząd chyba 
zrozumiał w końcu, jak się z suszą powinno walczyć, jak próbować przynajmniej wspierać. 
200 zł na hektar, na pewno to nie jest pomoc, która rozwiąże problem rolników, ale 
próbowałem przekonać Ministrów, że 30% strat na polu to jest jednoznaczne z 30% strat w 
hodowli, a oni tłumaczyli, że nie, bo musi jeszcze paść 30% stada np. krów. Przyjęto 



poprawki i komisje piszą protokoły. Należy się cieszyć z jednego, że na koniec kadencji rząd 
zrozumiał, że jest problem z rolnictwem... . Chciałbym podziękować Radzie obecnej 
kadencji, Panu Burmistrzowi za ten rok współpracy i lata współpracy z samorządem oraz 
mieszkańcom gminy. Ta współpraca była zawsze dobra i chciałbym życzyć aby dla nas 
wszystkich mieszkających w tej części Polski nie zależnie czy utrzymujemy się z rolnictwa, 
czy z innych dziedzin życia przyszła dobra pogoda nie susza, nie powódź, ale dobra pogoda. 
Jeśli będziemy mieli dobra pogodę ta damy radę.”  

3) Zabrał glos Wicewojewoda Pan Wiesław Żyliński – „Witam Państwa serdecznie, 
Panie Przewodniczący, Państwo Radni, Państwo sołtysi, Kobieca Drużyno, Panie Pośle, 
Panie Starosto, Panie Burmistrzu. Byłem tutaj w Szepietowie - u Burmistrza dwa dni temu, 
bo temat numer jeden to oczywiście susza i komisje powołane przez Wojewodę, a także 
wójtów, burmistrzów do szacowania strat. Z tego miejsca chciałbym serdecznie podziękować 
członkom komisji, pracownikom Burmistrza, przedstawicielom Izby Rolniczej, pracownikom 
PODR, bo rzeczywiście przebyli setki kilometrów, niejednokrotnie w upale 40 stopniowym i 
rzeczywiście pracowali, po to żeby protokoły szacowania rolnikom w terminie były wydane i 
rolnicy do końca tego miesiąca wnioski o rekompensaty suszowe mogli złożyć. Z tego 
miejsca chciałbym serdecznie podziękować Panu Burmistrzowi, bo jest to komisja 
Wojewody, ale generalnie cały wysiłek organizacyjny spoczął na Burmistrzu... . Tak więc 
bardzo serdecznie Pnie Burmistrzu Panu dziękuję. Stanowisko Wicewojewody sprawuje od 1 
lipca, a wcześniej jeszcze przez 6 lat kierowałem Biurem Wsparcia Inwestycyjnego w 
Podlaskim Oddziale Regionalnym ARiMR w Białymstoku. I o tym chcę powiedzieć, bo ja tutaj 
chcę Wam pogratulować, tutaj rolnikom z powiatu wysokomazowieckiego za efektywne 
wykorzystanie funduszów unijnych na modernizację gospodarstw rolnych, 
mikroprzedsiębiorstwa, różnicowanie kierunków działalności rolniczych. Cieszę się, że tutaj 
są tacy odważni przedsiębiorcy ludzie którzy nie boją się inwestować. Pomimo tej dotacji 
50% to drugie tyle wykładają z własnej kieszeni, zaciągacie kredyty, ryzyko jest wielkie. 
Praca rolnika to nie jest tylko praca fizyczna, dzisiaj rolnikowi potrzebna jest wiedza, wiedza 
rolnicza, wiedza techniczna, ale też wiedza o zarządzaniu w gospodarstwie. Wielu rolników 
ma kłopoty rzeczywiście, z tej racji, że często przeinwestowali, ale zdecydowana jest 
większość, że wie jak gospodarzyć. Spotykam się z rolnikami i mówią oby następny rok nie 
był gorszy niż ten, bo ten rok według pozorów nie był jeszcze taki zły. Kto zasiał kukurydzę 
na początku marca, czy kwietnia to rzeczywiście dla kukurydzy była to dobra wiosna to 
wygrał, dzisiaj może mieć kukurydzę lepszą niż w roku ubiegłym. Kto się spóźnił niestety te 
plony ma gorsze. Jeżeli mówimy o zbożach ozimych to dzisiaj większość mówi, że te plony 
są lepsze niż w roku ubiegłym. Oczywiście są przypadki i inne, bo te województwo składa się 
z wielu powiatów, gmin, wsi i ta susza nie rozkładała się administracyjnie, w zależności 
również od klasy gleb: 4, 5, 6. Sami wiecie jak to wygląda... . Skupmy się może nad tym jak 
to prawodawstwo zmienić, czy można systemowe rozwiązania wprowadzić w rolnictwie, żeby 
rzeczywiście były jakieś fundusze celowe zagwarantowane w budżecie państwa i tego bym 
wymagał od sejmu, od przyszłych parlamentarzystów... . Tak jak wcześniej zaznaczyłem 
środki unijne, które wpłynęły na wieś na rolnictwo, musi być ślepy, żeby tego nie zauważyć 
jak ludzie na wsi potrafili to wykorzystać. Oczywiście swoją ciężką pracą, bo rolnik też nie 
jest wstanie wszystkiego przewidzieć. Ale trzeba zachować we wszystkim umiar, bo można 
czerpać, łyżeczką, łyżką i chochlą, a można tak spokojnie podchodzić, żeby tą miskę zupy 
zjeść. Ja Państwu gratuluję, życzę żeby w tej nowej perspektywie Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na 2014-2020 było tych środków jeszcze więcej, również na 
modernizację, również na premię dla młodych rolników, żeby ta wieś się odmładzała, żeby 
Wasi synowie, córki zostawali na wsi i żeby tak jak Wy inwestowali w to swoje gospodarstwo, 
bo uważam, że rolnictwo jest numerem jeden w rozwoju naszego województwa podlaskiego. 
Rolników powinniśmy chronić... . Tak więc jeszcze raz Wam serdecznie gratuluję i dziękuję 
Panie Przewodniczący za zaproszenie na dzisiejszą sesję, życzę Wam wszystkiego 
najlepszego, oby Wam się szczęściło. Dziękuję bardzo”. 

4) Starosta Powiatu Wysokomazowieckiego Pan Bogusław Zieliński – „Wysoka Rado, 
Goście zaproszeni, Panie Wojewodo, kolego Karolu, chciałbym serdecznie podziękować za 



zaproszenie na sesję. Zaproszenie oczywiście otrzymuje na każdą sesję, z czego się bardzo 
cieszę, ale nie zawsze mam możliwość wzięcia udziału. Jestem po raz pierwszy na sesji w 
tej kadencji i tutaj ja wiedziałem, że gości będzie sporo, przybyłem właściwie z jednego 
tytułu, mianowicie, Pan Komendant Maruszewski mnie zobowiązał do tego żebym był, bo 
również jestem w Związku Powiatowym OSP i uznałem za swój obowiązek być w tak 
uroczystej chwili i od tego chciałbym rozpocząć. Przede wszystkim chciałbym pogratulować 
Panu Komendantowi, wraz z Drużyną Kobiecą tego udanego startu na Mistrzostwach Polski, 
co prawda w kwalifikacji generalnej trochę zabrakło, natomiast jest to tak jakby symptom 
żeby nad tym pracować, jak usłyszeliśmy z ust druhny Moniki takie zobowiązanie, że 
następnym razem będzie przynajmniej pudło, albo i sam szczyt tego pudła... . Szepietowo 
jest jedną najlepszą jednostką OSP żeńską z województwa podlaskiego... . 

Chciałbym również skorzystać z okazji, że tutaj dzisiaj jestem, chociaż z góry chciałbym 
zaznaczyć, że moja obecność nie jest związana z wyborami jakie mają się odbyć w tym 
miesiącu. Chciałbym poinformować o sprawach gospodarczych, bo to jest rzeczywiście 
bardzo istotne. Z gminy Szepietowo radnym jest Pan Zbigniew Piszczatowski, który jest 
członkiem Zarządu Powiatu, któremu również chciałbym podziękować za tą pracę 
wykonywaną na rzecz powiatu. Chciałbym podkreślić, że mamy jako powiat szereg różnych 
zadań i z tymi zadaniami jest tak jak w każdej jednostce problem, że zawsze brakuje na 
wszystko pieniędzy. Staramy się tak robić aby maksymalnie zaspokoić potrzeby 
mieszkańców, przy maksymalnym gospodarnym wykorzystywaniu środków. Ja naprawdę 
zazdroszczę samorządom gminnym tego, że jak np. brakuje pieniędzy na następny rok to idą 
podatki do góry i kasa się znajduje. W naszym przypadku, w przypadku samorządu 
powiatowego takiej możliwości nie mamy, żadnych podatków nie nakładamy na obywateli. 
Nasze możliwości są takie jakie są. Naszą bolączką jest sieć drogowa na terenie powiatu. 
Mamy taki odcinek dróg jak z Szepietowa przez Warszawę do granicy Słubic, taki odcinek 
drogi Zarząd Dróg Powiatowych - jednostka która jest jednostka organizacyjna powiatu ma 
utrzymać, remontować, budować, itd. Te drogi są jakie są, jeśli chodzi o gminę Szepietowo 
to uważam, że nie są one najgorsze i na terenie powiatu. Aczkolwiek oczywiście potrzeby są 
i zauważalne. Dlatego też rozmawiamy z Burmistrzem, z Przewodniczącym Rady na tematy 
związanych z budową dróg i z przyszłością... . Powstała koncepcja by gdy w przyszłości ma 
być ogłoszony nabór na drogi lokalne w Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, dla nas dla 
powiatu jest naprawdę, my jesteśmy jak powiat dołączeni do możliwości ubiegania się o te 
środki. Jednakże dla nas te środki są nie wielkie, my mamy do wykorzystania do 2020 r. 
kwoty nie większej jak 3 miliony złotych... . To w ramach programu rozwoju dróg lokalnych 
możemy złożyć dwa wnioski. Przy dobrej aurze zadbać oto aby te dwa wnioski weszły. 
Natomiast w przypadku PROW do 2020 roku mamy tylko 3 miliony, czyli tyle ile każda z 
gmin ma do dyspozycji. Dlatego myśmy już wybrali drogę, która ma być zgłoszona, jest to 
4,5 miliona. Jest to droga brukowa na terenie gminy Ciechanowiec, będziemy ją składać do 
PROW-u. I tutaj również powstała taka koncepcja, że jedną z dróg powiatowych dwie gminy, 
tj. gmina Szepietowo i gmina Wysokie Mazowieckie przejęły na ten czas budowy i okres 5 
lat, z tym, że na takiej zasadzie partnerskiej, że my przekażemy drogę dla tych dwóch gmin, 
natomiast jeśli chodzi o bieżące utrzymanie to będziemy my dbali jako powiat. Również w 
przypadku zgłoszenia tej drogi do PROW chcemy zadeklarować również nasz udział 
wysokości 1/2 wkładu własnego jako partner w tym projekcie ... . Jeśli przekazujemy dla 
gminy jakąś drogę do remontu, do przebudowy to chcemy być konsekwentni i aby ta 
partycypacja powiatu była. Mamy taki przykład z ubiegłej kadencji z gminą Ciechanowiec, 
gdzie Pan Burmistrz wziął drogę powiatową, w zasadzie ulicę w samym Ciechanowcu, 
zrealizował ją w ramach PROW-u. Deklaracja ze strony powiatu padła i droga została 
zrealizowana, tak więc my do tej drogi połowę wkłady własnego daliśmy do modernizacji tej 
drogi. Tak więc i tutaj w tym przypadku drogi pomiędzy Brzóskami Brzezińskimi a Średnicą, 
ten odcinek drogi, to jest 1 km na terenie gminy Szepietowo i około 3 km na terenie gminy 
Wysokie Mazowieckie chcemy w partnerstwie spróbować zrealizować. Wiem, że Rada 
Miejska podjęła już uchwałę, Rada Powiatu takiej uchwały jeszcze nie podjęła, ale proszę się 
nie obawiać my podejmiemy taką uchwałę i możemy oddać tyle odcinków ile zechcecie. Tak 



więc nie ma tutaj problemu, bo my nie jesteśmy wstanie wszystkiego zrobić. Chciałbym 
również podkreślić, że robimy te inwestycje drogowe partnerskie i też oczekuję, że rada  
ustosunkuje się do tego jakie widzicie inwestycje u siebie, które mogą być w Państwa 
przekonaniu wykonane. Będziemy do tego podchodzić z Zarządem Dróg Powiatowych z całą 
powagą, będziemy się starali to spełnić, jeżeli nie w 100%, to w jakimś tam procencie. 
Rozmawialiśmy z Panem Burmistrzem o drodze do ODR-u, czyli od strony Gierałt do targów 
i do Szepietowa Podleśnego - do zakończenia tego odcinka, w żaden projekt  nie da się tego 
wpisać, bo to jest za mały odcinek. Jeśli byście Państwo to widzieli w przyszłości to możemy 
rozmawiać o wykonaniu tej inwestycji. Jest również pomysł przebudowy ciągów i tu jest 
właśnie ciąg, który byśmy mogli przedłożyć do jakiegoś programu budowy dróg, to jest ciąg 
między Moczydłami a Dąbrowa Wielką tam jest około 6 km tej drogi, 2 km to jest na terenie 
Gminy Czyżew i 4 km na ternie gminy Szepietowo. Do tego możemy podejść, mamy już jako 
powiat przyjęte inwestycje w projekcie składanych tzw. Schetynówek na dwa najbliższe lata. 
W tym roku składamy dwa projekty. Jeden projekt to też dotyczy po części Państwa Gminy, 
mianowicie jest to projekt związany z przebudową drogi przy nowym zakładzie Mlekowity, 
chcemy to przedłużyć na ten nowy zakład, ponieważ Mlekowita nasza rozbudowuje się. 
Umowa jest już podpisana z wykonawcą i ten zakład będzie modernizowany do 2017 r., plus 
odcinek z Brzósk Starych do Jabłoni Kikolskich. I to jest jeden wniosek... . Drugi wniosek to 
droga łącząca Gminę Klukowo i Czyżew. Tak więc te dwa wnioski idą do realizacji 
ewentualnie w roku przyszłym. Na następny rok, również mamy dokumentację, bo żeby 
przystąpić do tego programu musimy mieć dokumentacje, możemy się zastanowić nad takim 
odcinkiem biegnącym na terenie gminy Szepietowo. To jest jak gdyby z punktu spojrzenia 
powiatu, natomiast taka potrzeba musi wypłynąć z gminy, a nie od nas jako członków 
samorządu powiatowego w ramach partnerstwa... . W ramach współpracy między gminami a 
powiatem udało nam się w tym roku zrealizować w kilku jednostkach gminnych inwestycje z 
tzw. Schetynówek. Chcemy ten sposób finansowania, współpracy utrzymać na najbliższe 
lata, jeżeli oczywiście jakiś samorząd będzie zgłaszał takie wnioski. Chciałbym również 
podkreślić, że te inwestycje, które wykonujemy, to nie jest wszystko. Mamy kwestie 
uregulowane jeśli chodzi o utrzymanie dróg. I tutaj też apel do Państwa, niebawem, jeżeli nie 
już, bo Zarząd Powiatu przyjął już 30 września zasady utrzymanie dróg i niebawem, 
najpóźniej w przyszłym tygodni ukaże się przetarg na zimowe utrzymanie dróg i 
apelowałbym do tych z Państwa, którzy mają stosowne sprzęty, aby w tym przetargu wzięli 
udział. To tak byśmy chcieli być przygotowani na ostrzejszą zimę i się przygotowujemy. 
Każdy z rolników, który nie prowadzi działalności gospodarczej może wystąpić w tym 
przetargu. Podpisuje się z nim umowę. Sektory został podzielone w ten sposób, że jest od 
kilku kilometrów do dwudziestu kilku kilometrów takie są sektory uzgodnione. Zachęcam 
Państwa abyście wzięli udział... .” 
-  Radny Henryk Stypułkowski zawrócił się z pytaniem do Wojewody. „Byłem w komisji 
suszowej w naszej gminie i proszę o informację, powiedziano, że 400 lub 500 złotych od 
hektara tej pomocy, ale teraz już wiemy, że tych wniosków będzie dużo więcej, czy się 
zmniejsza te zapomogi? 
- Wicewojewoda stwierdził, że „w tej chwili wnioski są weryfikowane przez Biura Powiatowe 
Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa pod względem zgodności i do 6 
października biura powiatowe uporają się z tym i wtedy będziemy znali ich konkretną liczbę 
wniosków i konkretną kwotę rehabilitacji wszystkich złożonych wniosków. Tutaj biura 
Powiatowe mają bardzo duże zadania, bo w Waszym powiecie wpłynęło ponad 2.700 
wniosków i trzeba wydać decyzje, żeby na podstawie tej decyzji następowało wypłacenie. 
Powiem tylko, że w naszym województwie na tą chwile mamy 30,5 tysiąca wniosków na 
kwotę 84 miliony złotych. Ilość wniosków tzw. suszowych tj. około 37% wszystkich wniosków 
obszarowych jakie składane są w naszym województwie. Musimy trochę poczekać, bo te 
dane będą znane 7,8 października. Tak więc w tej chwili są to takie dane szacunkowe, a gdy 
będą już zweryfikowane te wnioski to wtedy będziemy mówili już o konkretach.”  
 

5) Pan Karol Tylenda – „Po pierwsze chciałbym pogratulować dokonań pięknym 
dziewczynom z Szepietowa. Wszystkiego dobrego, życzę sukcesów.. . Przysłuchując się 



wypowiedziom kolegów i tej dyskusji, to takie przegadane państwo mamy. Zapewne wszyscy 
wiemy, że mamy wybory parlamentarne i kto tutaj przyjechał i dlaczego. Jestem wśród  
swoich, mieszkam tutaj, prowadzę gospodarstwo rolne z rodziną. Chciałbym powiedzieć 
dlaczego zdecydowałem się startować wśród swoich, wśród przyjaciół, znajomych chciałbym 
powiedzieć krótko. Otóż moja kariera zawodowa zaczęła się w 2000 roku, kiedy to przyjechał 
poseł Pan Marek Kaczyński w momencie kiedy coś tam robiłem na moimi gospodarstwie i 
zaproponował aby jechać do Warszawy, bo jest potrzeba utworzenia Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa... . Udało nam się na ten region uzyskać 80 miony 
złotych, zostawiliśmy po sobie w województwie mnóstwu rozwiązanych przynajmniej 
projektowo problemów jak lotnisko i 400 milionów. Lotnisko, która władza przejadła nie mając 
ani 400 milionów, ani lotniska, ani rozwoju. Natomiast dlaczego teraz zdecydowałem się 
startować na posła, otóż powtórzyła się właśnie sytuacja, zadzwonił do mnie poseł Jurgiel 
abym przyjechał do niego pogadać. Zostałem poproszony na odpowiednie gremia abym się 
namyślił kandydować. Przejąłem to jako dobrą monetę. Powiem Państwu w kilku słowach o 
mojej pracy zawodowej, bo jestem związany teraz ze spółka prywatną w Bielsku  
Podlaskim, gdzie robimy dużą inwestycję. Powiem, że jako człowiek związany z rolnictwem, 
prawie od dziecka, od urodzenia ja nie mogę przejść nad tym, to co się dzieje do porządku 
dziennego, czy straty burzowe, czy susza. Starostwo mam nadzieję, że zima nie zaskoczy 
bo czasami to i zima zaskakuje drogowców. Natomiast z tego województwa w tym roku 
Szanowani Państwo wyparowało 400.000 złotych, 400 miliony żywej gotówki. Po pierwsze 
nikt z rządzących nie pofatygował się w momencie kiedy były negocjacje dopłat tzw. 
historycznych do produkcji buraka cukrowego. 200 milionów złotych już od przyszłego roku 
nie będzie w dyspozycji tego województwa, dopłat cukrowych już nie będzie we wnioskach. 
W naszym powiecie to jest ponad 30 miliony złotych. Teraz nie można tak przejść do 
porządku dziennego, bo takie kraje jak Francja, Holandia, czy Niemcy poprzez fundusze 
celowe wprowadziły zapłatę kar za producentów mleka... . W tej chwili uważam, że nasz rząd 
te 600.000 milionów powinien przenieść i w jakiś sposób rozliczyć. Druga rzecz, mleko żeby 
było po 2 zł, czy tak jak było 1,80 nikt by nie narzekał. Dlatego też kończąc uważam, że 
Polsce potrzebni są bardzo dynamiczni ludzie, ludzie z inicjatywą, a nie przegadane kolejne 
cztery lata, toczenie jakowyś sporów, z których nic tak naprawdę dla normalnych ludzi nie 
wynika... .” 

6) Radny Henryk Stypułkowski – wspomniano od dopłatach historycznych, których już w 
ubiegłym roku nie było, a czy inni mają dopłaty? 

7) Pan Karol Tylenda poinformował, że Francuzi wynegocjowali sobie dopłatę 
historyczną, mówimy oczywiście o dopłacie cukrowej, dopłaty są do 2020 roku, Niemcy mają 
do 2017 r. Natomiast Polska nie, która była drugim co do wielkości producentem cukru, po 
Francji - Niemcy byli za nami. Natomiast my dzisiaj z produkcją około pół miliona ton 
produkujemy 1.100.000 ton i importujemy 500.000 ton. 

8) Sołtys wsi Średnica Jakubowięta Eugeniusz Szepietowski stwierdził, że jeśli Pan 
startuje na posła, zagłosuje na Pana, wspomniał Pan o mleku, że ono będzie po 2 zł, Pan 
mówi teraz o dopłatach cukrowych, a gdzie Pan był, niech Pan trochę coś zrobi. Pan 
krytykuje innych, że tamten rząd źle zrobił, to czy tamto, że jak się dostaniecie to zrobicie co 
trzeba, ale i Pan nic nie zrobił. Nie krytykujcie jedni drugich... .” 

9) Komendant Gminny ZOSP – Stanisław Maruszewski złożył podziękowania dla Pana 
Starosty, który przyczynił się do tego naszego sukcesu dla Wysokiej Rady oraz drużynie 
kobiecej, która nie miała wakacji, ćwiczyła przez cały rok. 

Ad.2.  Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad.  
Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

  

 Przeprowadzono glosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 



 

Ad.3.  Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady Pan 
Sławomir Niemyjski. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący stwierdził, że informację o protokole z poprzedniej sesji przyjęto 
jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4. Radni nie zgłosili interpelacji. 
 

Ad.5.  Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński zapoznał z informacją o pracy w 
okresie między sesjami.  

(informacja dołączone do protokołu) 
Ponadto Burmistrz poinformował, że „jak już wspomniał Pan Wojewoda trwają prace 

komisji szacującej straty suszowe. To tak naprawdę nie moja zasługa tylko bardzo ciężka i 
sumienna praca komisji. Na naszym terenie Komisja była powołana przez Pana Wojewodę i 
pracowała w dwóch zespołach. W każdym z tych zespołów był przedstawiciel ODR, 
przedstawiciel Izby Rolniczej, pracownik UM i chciałbym tutaj wobec całej Rady serdecznie 
podziękować za tą pracę. Zwłaszcza przedstawicielom Izby Rolniczej, którzy nie dość, że 
pracowali społecznie, to byli cały czas przy przygotowywaniu tej dokumentacji i tutaj obecny 
Pan radny Henryk Stypułkowski i Pan Sławomir Zaręba, który również pracował bardzo dużo 
przy jednej komisji, z ramienia ODR był Pan Śliwowski i Pani Katarzyna Kruszewska i ze 
strony Urzędu Miejskiego Pan Paweł Jabłoński i Grzegorz Godlewski. Tutaj należy 
podkreślić bardzo dużą pracę komisji. Dokumentacja, która trafiła do ARiMR z naszego 
urzędu bydła bardzo dobra, bez poprawek. Komisje robiły dużo więcej niż do nich należało, 
po to żeby pomóc rolnikom, żeby oni nie jeździli do agencji. Komisje starały się przygotować 
tą dokumentację jak najlepiej i się udało. Z naszej gminy 470 wniosków złożono do Agencji. 
To było największym zadaniem kryzysowym, nie planowanym, bo wiadomo suszy się nie 
dało przewidzieć... .  
Ponadto kończone są prace przy remoncie chodników w Szepietowie, w tej chwili już zrywają 
starą trawę... .” 

 
Dyskusji nie było.  

 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6.  Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznała 
Wiceprzewodnicząca Rady Pani Danuta Pawłowska. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.7. Z propozycją zmian w budżecie gminy na 2015 r. zapoznała Skarbnik Gminy Pani  
Anna Wiśniewska. 
Dyskusji nie było. 



 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2015 r. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

  Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr IX/55/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.8. Z propozycją zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 
2015-2018 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2015-2020 zapoznała 
Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska. 
Dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

  Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 (uchwała Nr IX/56/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.9.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia nadwyżki środków 
obrotowych wystąpił Kierownik ZWKiO Pan Mirosław Wysocki, który poinformował, że 
„uchwałą z marca 2015 r. została podzielona nadwyżka środków obrotowych za rok 2014, 
między innymi przeznaczono tam 23.000 zł na budowę sieci wodociągowej we wsi Dąbrowa 
Gogole. Po wykonaniu tego zadania okazało się, że wydatkowaliśmy tam kwotę 20.000 zł, w 
związku z tym pozostała kwota 3.000 zł. Chcielibyśmy zawnioskować o przeniesienie tej 
kwoty na zadanie dotyczące wykonania boksu do tymczasowego magazynowania 
odwodnionego osadu na terenie oczyszczalni ścieków, w związku z tym według tej nowej 
uchwały zadanie wyglądałoby w ten sposób, że na budowę sieci wodociągowej we wsi 
Dąbrowa Gogole należy przeznaczyć 20.000 zł, a na wykonanie tego boksu do 
magazynowania osadu 15.000 zł. Według tej starej uchwały było to 12.000 zł.” 

Dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

  Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 (uchwała Nr IX/57/15 dołączona do protokołu) 

 
Ad.10.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie 
ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcia pasa drogowego drogi gminnej wystąpił 
Burmistrz Pan Robert Lucjan Wyszyński. Burmistrz poinformował, że zapoznał z pismem 
jakie wpłynęło od Ministra Cyfryzacji i z pisma tego wynika, że Ministerstwo Cyfryzacji w 
przypadku budowy Internetu szerokopasmowego, to o czym Państwo słyszeliście będzie 
preferowało gminy w których opłata za zajęcie z pasa drogowego nie będzie wyższa niż 20 zł 
za 1 m2. U nas te opłaty mniej więcej mieściły się w tej granicy, natomiast w kilku pozycjach 
były większe.. . Dostosowując się do tego co proponuje Pan Minister, czyli dostosowanie 



stawek do nie większej niż 20 zł /1 m2 za rok daje nam większe możliwości w planowanych 
konkursach w ramach I osi priorytetowych POPC.” 
Dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

  Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 (uchwała Nr IX/58/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.11. Z tematem dotyczącym partycypacji Gminy Szepietowo w kosztach realizacji  w roku 
2016 inwestycji drogowej jako projektu o nazwie „Bezpieczna Droga do MLEKOVITY 
warunkiem rozwoju społeczno-gospodarczego powiatu wysokomazowieckiego – Etap II (odc. 
drogi Brzóski Stare-Jabłoń Kikolskie o dł. 0,819 km) zapoznał Burmistrz. 
Dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

  Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 (uchwała Nr IX/59/15 dołączona do protokołu) 

 
Ad.12. Z wnioskiem o podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu 
Miejsko - Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Szepietowie wystąpiła Kierownik M-
GOPS Pani Wanda Bogucka, która poinformowała, że  związku z tym że dla ośrodka 
przybywa coraz więcej zadań zachodzi potrzeba zmiany statutu i dopisanie etatów 
sprzątaczki-opiekuna oraz asystenta rodzinnego. 
Dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

  Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 (uchwała Nr IX/60/15 dołączona do protokołu) 

 
Ad.13.   Z wnioskiem o podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Szepietowo w 
latach 2013 – 2017 zapoznał Burmistrz Pan Robert Lucja Wyszyński. Burmistrz wyjaśnił, że 
projekt tej uchwały jest zawiązany z likwidacją Szkoły Podstawowej w Wylinach Rusi., 
ponieważ w programie gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Szepietowo 
mieliśmy zapis, że gmina dysponuje lokalami w ośrodku zdrowia dla potrzeb służby zdrowia 
w szkole w Wylinach dla potrzeb oświaty. W związku z tym, że w Wylinach Rusi szkoła  
przestała działać to te mieszkania nie mogą być w zasobie mieszkaniowym dla potrzeb 
oświaty, bo tej oświaty tam już nie mamy. Dlatego też proponujemy usunięcie z zasobów 
mieszkaniowych tych mieszkań. Ponadto poprawiamy w uchwale i usuwamy z zasobów lokal 
przy szkole w Dąbrówce Kościelnej. Jest to budynek, który nie nadaje się do zamieszkania.” 
W dyskusji zabrali głos: 



- Radny Paprocki Piotr zwrócił się z pytaniem, co się stanie z mieszkańcami, czy oni 
będą mieli rozwiązaną umowę? 

- Burmistrz wyjaśnił, że my mamy pomysł zagospodarowania tego budynku, czyli ma 
tam być Środowiskowy Dom Samopomocy. Natomiast dotyczy to części tylko i 
wyłącznie zajmowanej przez szkołę, czyli na razie zakładamy, że Ci ludzie tam będą 
mieszkać. Docelowo myślę, że jak ośrodek będzie się rozwijał to nie będą mogli 
zostać. Z tego co nam wiadomo jedna osoba tam wcale nie jest zameldowana. 
Natomiast jedna i druga rodzina zamieszkuje tam nie zgodnie z uchwałą, gdyż były to 
mieszania dla funkcji oświatowych, a rodziny te nie są związane z oświatą. Myślę, że 
w perspektywie to nie będą oni tam mieszkali, ale na tym etapie, bo my tak naprawdę 
na dzień dzisiejszy nie mamy pewności jeśli chodzi o te środki. Dlatego dziś 
rozmawialiśmy z Panem Wojewodą to była mowa, że do 30 będzie ostateczna 
decyzja. Jesteśmy na takim etapie, że Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej 
wprawdzie wydało ostateczną decyzję i z naszego województwa jeden wniosek 
został wykluczony, a nasz przeszedł, czyli Ministerstwo to już zaakceptowało. 
Natomiast brakuje jednego podpisu najważniejszego - Ministra Finansów. W tej chwili 
czekamy na zatwierdzenie ostateczne przez Ministra Finansów. Wojewoda 
zobowiązał się, że podzwoni i spróbuje się dowiedzieć. 

- Kierownik M-GOPS Pani Wanda Bogucka stwierdziła, że otrzymała wiadomość, że 
Pan Wojewoda już zadziałał, czekają na ostateczną decyzję, niemniej jednak 
537.000 zł – ta kwota została nam przyznana i mamy ją do rozdysponowania.  

- Burmistrz stwierdził, że jeśli chodzi o te mieszkania to w tej chwili te mieszkania dla 
tego ośrodka nie są potrzebne. Ten metraż szkoły na razie im wystarcza. 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził, że charakter tych lokali ma charakter nadal lokali 
mieszkalnych, czyli stanowi jakoby zasoby mieszkaniowe, mimo, że ci ludzie 
mieszkają nielegalnie. Czyli jak się wyprowadzą to będą zasoby lokalowe o 
charakterze mieszkaniowym. 

- Burmistrz stwierdził, że ośrodek te lokale prawdopodobnie będzie chciał w przyszłości 
wykorzystać na lokale chronione, czyli dla osób potrzebujących.  
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych 3 radnych wstrzymało się od głosu 
 

  Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 (uchwała Nr IX/61/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.14.  Z informacja o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych złożonych przez 
sekretarza gminy, skarbnika gminy kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osób 
wydających decyzje administracyjne w imieniu burmistrza zapoznał Burmistrz. 
Dyskusji nie było. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 

  Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 
(informacja dołączona do protokołu) 

 
Ad.15. Przewodniczący Rady Miejskiej złożył informację o dokonanej analizie oświadczeń 
majątkowych złożonych przez radnych. 
Dyskusji nie było. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 



Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 

  Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 
 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.16.  Odpowiedzi na interpelacji nie było.  
 

Ad.17.  Wolne wnioski. W tym punkcie zabrali głos: 

- Radny Henryk Stypułkowski stwierdził, że serdecznie chciałby podziękować w imieniu 
rolników dla komisji suszowej na szczeblu gminnym, szczególnie Panu Jabłońskiemu 
Pawłowi i Grzegorzowi Godlewskiemu, za pracę oraz Pani Kruszewskiej Katarzynie i Pan 
Śliwowskiemu z ODR. Chcę się podzielić taką sugestią, że należy stwierdzić, że bardzo 
mało osób zawarło umowy na ubezpieczenie przynajmniej na jedno działanie, np. na 
gradobicie, przymrozki, susze, itd... . Tak więc zachęcam do ubezpieczania się. 

- Przewodniczący Rady poinformował, że na terenie powiatu wysokomazowieckiego 
złożonych zostało 2.900 wniosków suszowych, z tego z gminy Szepietowo 470. Na chwilę 
obecną trudno powiedzieć jakie to będą odszkodowania. W naszym powiecie jest 
wniosków złożonych na 6 milionów. Wiemy, że w innych województwach nie było takich 
strat w związku z suszą. Należy podziękować za włożoną pracę dla pracowników Urzędu 
Miejskiego, dla przedstawicieli Izby Rolniczej, że w ciągu tak krótkiego okresu przyjęli tyle 
wniosków. 

 

Ad.18.  Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 
Rady zamknął obrady IX Sesji VII kadencji Rady Miejskiej w Szepietowie.  

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i zaprosił na kolejną sesję. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 
Protokołowała 
       
Ewa Bartłomiejczuk        Przewodniczący Rady Miejskiej 
          
         Sławomir Czarkowski 


